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Bestyrelsesmøde i Foreningen af
Naturressourcestuderende, [10-01-2023]
Mødets varighed: 17:15 - 20:00

Tilstede: Thams, Kat, Tambour, Anton J., Nethe, Camilla, Signe

Fraværende: Johanne, Anton T., Otto, Chloe, Julia

Referent: Signe

Dagsorden:

● 17:15 Velkomst og formalia, v. Thams
○ Kort gennemgang af resten af dagsordenen.

● Evalueringscafe v. Thams
○ Afholdes tirsdag d. 17-01-2023.

Tambour og Tod har styr på lokale.

Der skal styr på kaffe og snacks.

Det er på hjemmesiden, og det kommer på face også. Tambour
ligger det på facebook, og Insta.

Vi laver en evaluering på evaluerings cafeen i slutningen af året.

● Oprydning af kontor v. Udvalg
○ Møde holdt i december
○ Planlagt
○ Datoer for arbejdsdage;

■ Oprydning lørdag d. 21/01-23 - Thams, Kat, Nethe, Anton
J, Tambour

■ Renovering/rengøring/opsætning lørdag/søndag d.
18/02-23 og 19/22-23 - Thams, Signe, Kat, Camilla, Nethe,
Anton J. og Tambour

○ Man deltager de dage man kan.

Vi skal smide mange ting, og få styr på hvad vi skal have købt
ind, eller gemmes.

Har i Ting der skal gemmes så skal det skrives til
oprydningsholdet, eller så skal man komme ind og label sine ting.
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Vi melder ud på face, hvad tid vi mødes. Og vi spiser selvfølgelig
morgenmad sammen.

Skal vi skille os af med sofa’en? Alternativet er at vi laver en form
for slagbænk med opbevaring og sætte en garderobe op.

Sofaen er ude - vi finder noget andet, som kan give adgang til
stikkontakterne.

Viskestykker og klude - Vi skiftes til at tage dem hjem og vaske
dem. Vi få skrevet ‘FN’ på dem, så vi ved at det er vores.

Vi vil gerne have en rengøring af køkkenet - Vi tager fat i
SCIENCErådet.

● DM/BIO v. Thams
○ Frokostmøde tirsdag d. 17/01-23
○ Fejl medlemskaber, vores samarbejde, velkomstmail, medlems

mail.
○ De vil gerne give en gave til deres nye medlemmer, de vil gerne

høre om vi har nogle ideer til hvad der ville være fedt :D

Computer Sleeve, termokop/drikkedunk (EN GOD EN), taske,
‘bogholder’, madkasse med madkasse-bestik (ske, gaffel, kniv og
spisepinde), halsedisse

● Trøjer v. Tod
○ Denne grønne er det bedste match de har - i må meget gerne

melde tilbage om jeg bare skal bestille dem, eller om dette
betyder at vi går med de andre.
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●

Bestil det.

● Ansøgning Galla v. Thams

De spørger om 7.500 DKK til mad.

Vi giver 7.000 DKK, som vi har sat til side til dem i vores budget, som
blev godkendt på vores GF.

Vi er blevet tilbudt at få vores logo i sanghæftet, og på fotovæg. Vi er
også blevet tilbudt op til 5 min. taletid under middagen - Det var vi sagt
nej tak til.

● FNIS v. Anton
○ Filmaften d. 11/01-23
○ Påskefrokost d. 24/3-23

Planlægningen af Påskefrokosten er igang - Vi er i dialog med
forpersonen for BiSS, da vi har svært ved at fylde marmorhallen.

Der kommer et for-event, som er noget snapse-lavning - .
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Vore tour-de-fredagsbar bliver rykket, da det er for koldt - den
bliver d.28.04.23. A-vej har lukket den, så der er god mulighed for
at komme ud til andre fredagsbarer.

Der blev købt en mikrofon - det virker ikke, så den bliver
returneret

Der er sjat-fest d.03.02.

● Tilbagemelding fra SCIråds repræsentant v. Camilla
○ Nyt fra SCIENCErådet.

Signe tager afsted til det næste møde - d. 12.01

Genstartspuljen skal gå til en frivillig fest til alle på SCIENCE, eller
foreningsbazar ude på Nørre.

SKØN kommer nok til at foregår igen i år.

Der blev diskuteret SPS, og hvad der kan gøres for de
studerende som har brug for det.

Der mangler folk til kantineudvalget - Vi er passive (foruden
osteboller)

● Evt.
○ FFF Avej d. 09/06-23. V. Thams
○ Ansøgning fra IFSA v. Nethe

De søgte først FN-pujlen, men blev afvist, og henvist til vores pujle for
interressegrupper.

De har sendt en ansøgning der til, men overholder ikke vores regler - De har
sendt den for sent.

De søger om 685.70 DKK.

De lavede en facebook-begivenhed på dagen der var sidste tilmelding.

Vi godkender, og siger, at det er en undtagelse, og ikke noget der kommer til
at ske igen. De får en mail omkring, hvad de skal være opmærksom på.

Der bliver lagt op til, at vi tager en diskussion, og afstemning, omkring
reglerne om facebook-begivenheder og søgning af penge.
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○ Opfølgning - ændringer hjemmeside - Tambour

Der er slettet hele siden om GF.

Der er også blevet opdateret på events

Tambour er til rådighed, hvis man har brug for hjælp

○ Åbent hus.

Thams og Kat tager det op på næste PLEN-møde, hvis der ikke
er kommet en mail inden da.
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